

**Ľ**∠关于我们 our services

江门市晟顺纺织有限公司成立于2015年,主要以功能性针织面料开发、加工、销售为一体的综合型企业,拥有行业资深的专业技术开发、织染加工和敬业销售服务团队,自有各种型号织机100多台和各种后整理设备,公司具备加工、印染相关认证证书,产品质量符合国际标准,主要产品有提花面料、环保系列面料、功能性运动面料,可为各品牌定制开发个性化产品,是各大著名内农、运动品牌、电商平台的优质面料供应商、公司竭诚以"顺客至上、专业务宏"的理念为客户费根优质的产品和服务。

Jiangmen Sun Shine Textile CO, Ltd. was founded in 2015. We are a comprehensive company which is specialized in development, process and selling of functional knitted fabric. We boasts a well-trained team with fabric experts, milling, dyeing and professional sales team. We are equipped with more than 100 milling machines and all kinds of post process equipments. Our main products include jacquard, recycle fabric and functional sports fabric. Our abostlute advantage is we can customize various fabric as per requirements of different brands. We have been supplying fabric for many famous brands in swimwear, sports wear and different e-commerce platforms. "Quality first customer formost' we dedicate to providing the most excellent products and service to our customers.











**SUN SHINE** 

## ---· 千 纺 百 计 造 臻 品·----

STRIVE FOR BEST PRODUCT



服装产业面料优质供应商

HIGH-GUALITY FABRIC SUPPLIER





**う** 黄先生 BIAO HUANG (+86)139-2900-6366

● meihuahs@163.com ❷ 叶小姐 FION YE

(+86)137-0259-9262 fionye@jmshengshun.cn

广东省江门市新会区会城圭阳中路13号125

125,No.13,Guiyangzhong Road,Xinhui District,Jiangmen City,Guangdong Province,China
0750-6636869



## 泳衣面料 Swimwear Fabric

具有极好的四面弹力、抗敏、 不起球、舒柔贴服,同时具有防 ₩JV+50,通过将抗紫外线吸收和 屏蔽微粒均匀嵌入锦纶之中,能 够高效吸收并屏蔽紫外线辐射, 使 得锦纶具备优异的抗紫外线功能。 且抗紫外线微粒永久有效, 非常适 合各类体衣。

Our swim fabric is four way stretch, anti-wrinkle and antipilling, very flattering and comfortable. By adding the anti-UVparticle into nylon, the fabric can efficiently absorb UV. The anti UV particle works permanently and has SPF 50+, very suitable for all kinds of swimwear.



面料轻盈, 透气舒适, 抑菌抗菌, 光泽亮丽, 富有弹性, 伸 缩性强, 使内衣更贴身, 不易走样, 舒展自由。

Our lingerie fabric has features of light weight, breathable and comfy, anti-bacteria and sleek finish. It's also very stretchy and has good compression, Lingerie Fabric making the lingeries more flattering and flexible on our body and durable.





环保再生面料 Eco-Friendly Recycled Fabric

低碳节能、自然、无有害物质、环 保可循环利用的面料,由回收的塑料经 冷却集丝面制成的, 具有柔软的肤感, 优 良的悬垂性和光泽性,不易起静电,集 天然面料的纹理和合成纤维的实用性、功 能性于一体。

Our Eco fabric is made of low-carbon, natural and recycle material that has zero hazardous substance. It's milled with yarn that's produced with recycle plastic bottles by cooling and pressing. The fabric has soft hand feel, smooth and flowy, anti-static. Its the combination of natural texture and practicability and function of synthetic fiber.



## 运动面料 Activewear Fabric

集吸湿排汗、高弹、抗 起球, 耐 摩擦于一体的超细旦纤维任意裁面料。 通过纤维截面异形化,增大了纤维的 表面积及微细沟槽、使得纤维的回潮 率增大,故而具备良好的吸湿排汗功 餘, 柔軟舒适, 减少运动者肢体束缚, 适合瑜伽服,运动服等运动服装。

Our activewear is milled of superfine fiber which has the functions of sweat-wicking, four way stretch, anti-pilling and free cut. By differenciating the shape of fiber section, it increases the surface and micro ditch of fiber. making the fabric have good sweatwicking, buttery soft. The good stretch makes athletes feel more flexible. It's perfect choice for yoga wear, activewear, gym wear, etc.

